
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 10.5.2021 1900-2200 
Deltagere: Niels, Wiebke, HE, Peter, Johnny og Simon 

Deltager ikke: Jesper og Lars K. 

 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Velkomst (SH) incl news sport. (5 min) RBK har haft besøg af Ulla Tørnæs og Sten Knuth, SH har vist dem 
rundt og har haft en samtale om pigefodbolden. 
 
JM for U13 indendørs drøftes. 5/6 februar 2022. Der kan evt. laves 
en lille forretning ud af det. Der er meldt et budget ud. Kent vil gerne 
være tovholder på foretagenet. 
Opmærksomhedspunkter: 
* Halleje – vi kan nok ikke få lokaletilskud til dette arrangement. Er 
det sådan at JBU betaler udgiften. 
 

2) Cafeterie, bevilling, +70 (20 min) Der skal være en ny bestyrer for cafeteriet for at RBK fortsat kan 
sælge alkohol. Bestyreren skal sikre at klubbens salg af alkohol 
foregår på forsvarlig vis. Der må blandt andet ikke sælges til nogen 
under 18 år. 
Drøftelse af hvem der skal varetage opgaven. Fremadrettet skal 
den ligge på en af bestyrelsesposterne. Opgaven placeres på 
generalforsamlingen. 
Aftalen med dansk retursystem afvikles. 
Sodavand kommer til at blive leveret og nat afhentes på samme 
måde som øl. 
70+ vil gerne spise et rundstykke efter deres træning. Bodil og 
Fridel vil gerne stå for det. Sv.Åge vil gerne hjælpe dem . Der skal 
afholdes et møde mellem et medlem af bestyrelsen og de tre 
involverede.  
Skrivelsen vedr. brug af køkkenet skal færdiggøres og distribueres.  
Efterfølgende kan booking af køkkenet også sættes i værk. 
+70 kan påbegynde brugen når skrivelsen er sendt ud og mødet 
mellem Fridel, Bodil og evt. Sv.Åge er afholdt. JJ holder mødet med 
dem.  

3) Generalforsamling 2021 (20min) Tilmelding via infomail eller sms (JJ mobiliserer Dennis) 
NR tager kontakt til Conny/Jørgen vedr. den lette anretning. 
RBK ildsjæleprisen uddeles til generalforsamlingen. 
De andre priser bortfalder. Komiteen udvælger modtagere. 
HE har et forslag til en dirigent. 
NR, PJ og HE er på valg.  
Møde mellem bestyrelsen og de to nye medlemmer tirsdag den 
1.6.2021 kl. 20. 



 

 

4) Tulipanfest alternative tanker? (5 min) 
 

Evt. et arrangement på Hovedengen. DanHostel har sendt det til 
Komiteen. Der afholdes et møde mandag den 16.5. Vi afventer 
nærmere info. Blandt andet en fordelingsnøgle blandt klubberne.  

5) Landskamp u16 juli – (SH - 5 min) Bane 1 flyttes og vertikalskæres.  
Nærmere aftales på næste møde. 

6)  Håndbold låne bane (5 min) RHK aftaler nærmere med Esbjerg Kommune. RBK er positivt stemt 
overfor at RHK har en bane på Rondellen. 

7) Bane 1 (15 min) Se bilag 
Der skal sendes en ansøgning vedr. hævning af bane 1.  
NR tager en samtale med Svend Kviesgaard desangående. Der er 
ansøgningsfrist den 25.5.2021 

8) Opfølgning kontingent (10 min) Der er en restanceliste på 90 medlememer. Dennis sætter en 
rykkerprocedure i gang. (HE) 

9) Veo, opmærksomhed, medie Jan er tovholder på udlejning af VEO. Booking sker igennem 
infomailen og via hjemmesiden. 

10) Grafitti/nye bander? JJ (5 min) Der foreligger et tilbud på afrensning af bander. Det kan prøves af 
på de 4 bander der er pillet ned p.t. Søren Dahl 500/t. 
Derudover de 4 nederste på ”Kunsten”. 

11) Punkter til næste møde. (”Puljemidler?”, ”Funktionsbeskrivelser sport/best?”  

12) Evt. (5 min) Næste møde afholdes den 1.6 i forbindelse med det andet møde. 

 Budgettet gennemgås. 
Der er et restbeløb på Hummelaftalen, der skal bruges inden 1.7. JJ 
ser på det. 
HE har søgt de 9% lokaletilskud for første kvartal. 
Der kan søges en ny coronapulje for andet kvartal. Her kan tab fra 
Tulipanfesten dækkes. Ansøgningen stilles i samarbejde med RHK 
og Ribe Bordtennisklub. 
SH har sendt en forespørgsel til Jørgen om omklædning og 
badeforhold. 
Punkter til næste møde kan sendes til SH 

 

 

 

 


